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NOTULEN 
 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering, gehouden op 13 december 2000 op de 
Erasmus Universiteit Rotterdam. 
 
Aanwezig 
Mw.mr. W.M. van Bodegom, drs. A. Geleedst, drs. R.J. Groot, mw.mr. K. van der Haar, drs. 
H.J. Kleuver, drs. H.W. Schmelling, mr. S.R. Termeer, drs. P. van Zuuren, drs. A.J. 
Zimmermann  
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter, dhr. Kleuver (hierna VZ) opent de vergadering door alle aanwezigen van harte 
welkom te heten. 
 
2. Mededelingen van de voorzitter 
VZ meldt dat de EAV een stap verder is gekomen met het oprichten van een 
koepelvereniging. Het wachten is nog op commentaar van de universiteit op de 
conceptstatuten. Rond dit thema is een vergadering gepland in januari / februari 2001. De 
besturen van de andere alumniverenigingen zijn erg enthousiast.  
 
Dhr. Van Zuuren maakt de opmerking dat de nadruk uiteraard moet liggen op gezamenlijke 
activiteiten. 
 
Verder meldt VZ dat hij een afmelding heeft gekregen van dhr. Van Dok.   
 
3. Vaststelling van het verslag van de Algemene ledenvergadering gehouden op 27 april 2000 
(extra vergadering) 
 
Vanuit de vergadering komen de volgende opmerkingen. 
Op p. 2 van het verslag wordt melding gemaakt van bijeenkomsten met nieuwe hoogleraren. 
Dhr. Van Zuuren merkt op dat hij dit jaar geen uitnodigingen heeft ontvangen. VZ legt 
nogmaals uit dat vanwege de keer op keer zeer lage opkomst bij deze bijeenkomsten ze zijn 
gestaakt. Het is niet prettig een nieuwe hoogleraar voor een handjevol mensen te laten spreken 
gezien zijn voorbereidingstijd etc. Dit wordt gecompenseerd door de hoge opkomst bij de 
Desiderius Dies; die zo succesvol is door de unieke combinatie van locatie en sprekers. 
 
Dhr. Van Zuuren vindt het jammer dat de bijeenkomsten niet meer zullen plaatsvinden. 
Wellicht zou wat meer promotie de opkomst verhogen? Dhr. Groot doet hierop de suggestie 
leden op de bijeenkomsten te wijzen door een aankondiging per e-mail. VZ zegt daarop toe 
dat zodra de e-mail adressering compleet is en bruikbaar om mailingen mee te verzorgen, 
nogmaals een bijeenkomst te organiseren. Lastige keuze daarbij is ook altijd welke hoogleraar 
wordt uitgenodigd te spreken. 
 
4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
5. Jaarverslag secretaris 
In het vervolg zal ook aan het jaarverslag worden toegevoegd het Alumnieuws, de alumnigids 
en de website. Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris.  



 
6a. Jaarverslag van de penningmeester over de periode 1 september 1999 tot 31 augustus 
2000 
Dit jaar is de EAV geëindigd met een negatief resultaat, wat te wijten is aan de hoge 
afschrijving dubieuze debiteuren van de afgelopen jaren (� 40.000,-). Er heeft nu een 
opschoning plaatsgevonden, waarbij alle dubieuze debiteuren uit de (financiële) administratie 
zijn verwijderd na diverse aanmaningen. 
Aan de 5500 leden is een bericht gezonden (met acceptgiro / automatische incasso) waarvan 
nu 3500 leden hebben betaald. Betalingen blijven binnen druppelen. Van dit aantal moeten 
nog 1000 dubieuze debiteuren worden afgehaald, dus in totaal wachten we nog op de betaling 
van 500 leden. Bij het administreren van de betaling wordt handmatig gecontroleerd of de 
betaling van het vorige jaar eveneens is betaald.  
 
Alle dubieuze debiteuren krijgen in het systeem een code en zullen geen Alumnieuws meer 
ontvangen.Op die manier worden er kosten bespaard. Er wordt voorgesteld een brief naar de 
wanbetalers te sturen met daarin de dreiging van royement. Probleem ligt in de adressen, als 
het adres niet klopt komt ook deze brief niet aan. Dit voorstel zal dan ook niet worden 
uitgevoerd.  
 
De vergadering vraagt wat de oorzaak is van de wanbetalers. Dhr. Geleedst antwoordt dat dit 
te maken heeft met de populariteit van de vereniging. Ook spelen de consequenties van de 
acties van eerdere jaren een rol, bijvoorbeeld dat afstudeerders het eerste jaar gratis lid konden 
zijn.  
 
Via het afstudeerpakket blijft het bestuur trachten recent afgestudeerden te bereiken. Hierbij 
zorgen de verschillende verenigingen die er zijn voor afgestudeerde voor verwarring. Ook dit 
is een reden om voort te gaan met de koepel. De EAV moet trachten mensen te boeien en te 
binden. Er is nu een score van 1 op 10 en die moet verlaagd worden naar 1 op 3 
afgestudeerden. Opvallend is dat de kaart voor de handtekeningwand wel goed scoort. Een 
derde van de mensen die een handtekeningformulier insturen worden ook lid van de EAV. 
Een en ander kan ook samenhangen met de individualisering van de mensen. Mensen die al 
langer geleden (zo�n 3-6 jaar) zijn afgestudeerd, hebben een tweede baan en mogelijk wat 
meer rust.  
 
Ook de positionering van de EAV speelt een rol.  Wat willen we zijn? Wat dragen we uit? 
Noblesse oblige, wordt dus in ieder geval lid. VZ meldt dat op de moment de middelen 
ontbreken: tijd en technische mogelijkheden. Mw. Van Bodegom stelt voor een groter risico 
te nemen door toch alle afgestudeerden uit het bestand van het alumnibureau aan te schrijven.  
 
Concluderend staat of valt alles met het actief of liever niet actief zijn van de leden, die 
betrokkenheid loopt terug. Er zijn wel plannen maar de vraag blijft altijd of de alumnus 
hiervoor ook belangstelling heeft.  De koepel kan ook een instrument zijn om mensen te 
trekken.  
 
Het overkoepelende systeem ALIS laat nog op zich wachten. Bovendien brengt dit ook 
problemen met zich mee, bijvoorbeeld welk adressenbestand als uitgangspunt wordt 
genomen. Tot die tijd blijft Alexandra bij iedere wijziging checken of dit overeenkomt met 
onze gegevens. 
 
6b. Verslag van de verificatiecommissie 
VZ leest de brief van de verificatiecommissie voor waarin goedkeuring wordt verleend. De 
commissie bestaat normaal uit 2 personen te weten de heren Dekker en Overbeeke. Omdat 



dhr. Dekker zich op het laatste moment heeft teruggetrokken, is de verificatie dit jaar alleen 
verricht door dhr. Overbeeke.  
 
6c. Décharge van het bestuur 
Door de bovenstaande besluiten is het bestuur voor het gevoerde financieel beleid en beheer 
gedechargeerd. 
 
7. Toelichting op en vaststelling van de begroting over het boekjaar 1 september 2000 tot 31 
augustus 2001 
VZ doet de vergadering het voorstel de contributie met � 15,- te verhogen en zo de gids als 
vast element van het lidmaatschap op te nemen. Ieder lid ontvangt hiermee gratis de gids. Dit 
is kostentechnisch aantrekkelijk omdat de gids dan in een hogere oplage kan worden 
vervaardigd en de stuksprijs hiermee daalt. De voorgestelde regeling brengt echter wel een 
verhoging van de contributie met zich mee. De penningmeester oppert bezwaren in de zin van 
angst voor vele opzeggingen; de vergadering deelt deze bezwaren niet. VZ meldt dat de 
verhoging wordt aangekondigd in het Alumnieuws en dat de reacties zullen worden 
afgewacht. 
 
Het voorstel tot verhoging van de contributie wordt goedgekeurd door de aanwezigen.  
 
8. Herbenoemingen leden algemeen bestuur en bestuurswisselingen dagelijks bestuur 
Zie de toelichting. Dhr. Termeer wordt bedankt voor zijn inspanningen in het in dagelijks 
bestuur en VZ heeft Wilma van Bodegom van harte welkom.Wilma gaat zich als opvolger 
van Steven Termeer bezig houden met de PR van de vereniging en de website. Ook blijft ze 
betrokken bij de Alumnigids. Ook de andere vertrekkende bestuursleden worden bedankt voor 
hun inzet in het algemeen bestuur.  
 
9. Voortgang oprichting nieuwe vereniging als koepel 
VZ licht de vorderingen tot op heden toe. Er wordt op dit moment van alle kanten hard 
gewerkt om de contacten verder te verstevigen en zo te zorgen voor een solide basis. De 
inspanningen beginnen nu vruchten af te werpen, al zal de vervolmaking nog wel enkele jaren 
gaan duren. Ook de statuten van de koepel worden op dit moment onder de loep genomen.  
 
10. Rondvraag 
Vanuit de vergadering komt het verzoek de contributieverhoging nog eens nader te bekijken. 
 
Naar aanleiding van een vraag van een van de leden over de handtekeningenwand meldt VZ 
dat het ontwerp van de wand op Hoboken rond is. De vertragende factor op dit moment is de 
sponsorwerving.  
 
11. Sluiting 
VZ sluit de vergadering onder dankzegging aan alle aanwezigen. 


